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Mieszkańcy osiedla Tartacznego borykają się z wieloma bolączkami z przyczyn od
nich niezależnych. Dominującym problemem jest stan nawierzchni ulic, który ulega
poważnej degradacji kilkukrotnie w skali roku kalendarzowego. Istotnym, bardzo
uciążliwym, wątkiem w tym temacie jest nieumiejętnie wyprofilowana "dolewka
" asfaltowa na łączniku ul. Piłsudskiego z ul. Zamiany. W imieniu własnym i
zaniepokojonych mieszkańców proszę o szybką interwencję w w/w kwestii.

Z wyrazami szacunku
Czarna Białostocka
2019.06.12
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